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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 14. maj 2024 

 

Dato:                      Tirsdag d. 14. maj 2024 kl. 17.00 – 20.00  

Sted: Kroggårdsskolens personalerum 

Deltagere: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: Johanne Lindberg Petersen, 

forældrerepræsentanter: Julie Bjørn Gildsig Poulsen, Christina Karecki 

Trolle, Michael P. R. Beiskjær, Bo Landtved Christensen og Rasmus 

Hansen. 

   

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Kasper Holm/Lone 

Hansen 

 

Elevrepræsentanter: Jeppe Lysebjerg Sørensen 9.a og Isak Øhrnstedt 

Glenn 6.a 

 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder Louise Holst Mortensen 

 

Fraværende:   

Mødeleder:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Jimmi og Louise 

Referent:    

 

Der er forplejning under mødet. 
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1. Bemærkninger til dagsorden og punkter til eventuelt 

 

5 min. 

Godkendt. Besluttet 

Opfølgning 

2. Nyt fra elevrådet 15 min. 

Lille elevråd: Skilte til toiletter virker. Det har taget tid at lave. Samtale 

om skærme. Der har været indsamling af skrald.  
Store elevråd: Der har ikke været elevråd længe. Der har været samtale 

om skærme. Stemningen er overvejende positiv omkring at skære ned.  

Besluttet 

Opfølgning 

       3. Princip for brug af skærm  

• Drøftelse og godkendelse – se bilag 1 

• Ideer til skabe: 

Mobiltelefonskab PAUSE, 30 rum, CYLINDERlås | AJ Produkter 
Mobilskabe | Sæt nærvær på skoleskemaet! | SafeGroup 

              Mobilhotel til skoler, institutioner og virksomheder mv. · Sikringsforum 
 

60 min. 

Princippet er gennemgået afsnit for afsnit.  

OBS på aktiviteter i pauserne, der imødekommer deltagelsesmuligheder 
for alle.  

Billeder af børn i undervisningstiden. Signalværdien.  
Princip er godkendt.  
OBS på ”fejring” til august – evt. med en fælles ny ting til skolen.  

Besluttet 

Opfølgning 

SPISNING 20 min. 

       4. Høringssvar budget 2025 
• Drøftelse af den stillede opgave – se bilag 2 

• Skolens økonomi aktuelt. Tendenser og opmærksomheder. 
 

30 min. 

Vikarbudget vil stige. Dårligere trivsel for børn. Øget risiko for flere 
visiterede børn. Inklusion presses.  

En ”skævvridning” af budgettet. OBS på trivsel for børn og voksne.  
 
Louise gennemgik status for regnskab for 24 og budget for 24 til godkendelse. Drøftelse af 
budgettet og afstemning omkring godkendelse af budgettet. Budgettet afvises enstemmigt. 
Skolebestyrelsen har givet ledelsen lov til at disponere ud fra det afviste budget, da den ikke 
ønsker et nyt budget, men kan se, at et underskud ikke kan undgås på hverken løn eller drift. 
Bestyrelsen kan ikke stå inde for den økonomiske ramme, som kommunen har meldt ud. 

 

Besluttet 

Opfølgning 

       5. Princip for overgang til 7. klasse 
• Drøftelse og godkendelse – se bilag 3 

 

30 min. 

Der er overvejelser over, om man skal kunne ønske.  
Princippet godkendes, men det ønskes genovervejet efter 
sommerferien. Evt. med forsøgsordning uden ønsker.  

Besluttet 

Opfølgning 

       6. Velfærdens fundament: 
• Kort opfølgning 

 

15 min. 

OBS på faglokaler. Vi går med madkundskab og frafalder fysik. Dette for 

at sikre optimal indsats på et faglokale.  

Besluttet 

Opfølgning 

       7. Korte meddelelser fra ledelsen: 
• Personale: En flytter, en går på pension og en går på barsel. Souschef er 

fratrådt. 

15 min. 

https://www.ajprodukter.dk/kontor-konference/kontoropbevaring/skabe/mobilskabe/mobilskab-437090-437088
https://safegroup.dk/opbevaringsskabe/mobilskabe/
https://www.sikringsforum.dk/mobilhotel-2/
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• Årsberetning og SSP arrangement: Få deltagere, men nok til tre nye 

bestyrelsesmedlemmer og tre suppleanter.  

• Grundlovsfest: Ny tradition den 4. juni 

• Busser: Er svært med nye køreplaner. Det er ikke til at komme ind til 

byen for de små. 

• LMS: Levende musik i skolen. Nyt tiltag fælles med skolerne i område 

nord. Én musikalsk oplevelse pr. klasse pr. år. 

• Årets sidste bestyrelsesmøder: Høringssvar, konstituering samt 

sommerafslutning. 

 

 Besluttet 

Opfølgning 

       8. Eventuelt 5 min. 

Drøftelse af skrivelse til Odense Kommune fra skolebestyrelserne: OBS på 
lav tildeling til skolerne. Opfordring til at sige nej til budget 2025. Evt. 

kobling til høringssvar.   

Besluttet 

Opfølgning 

 

Jimmi Højkilde (formand)/Louise Holst (skoleleder) 

 


